



San Diego Chinese Art & Cultural Society
聖地亞哥中華藝術文化學會

2024聖地亞哥中華藝術文化學會青少年繪畫比賽申請表
2024 SDCACS Youth Art Competition Application Form

聖地亞哥中華藝術文化學會將於2024年03月16日(星期六)舉行青少年繪畫比賽展覽,開幕頒獎典禮時間和地點是下午1點在聖地亞哥中華歷史博物館舉行。地址是 404 Third Ave. San Diego, CA 92101。

SDCACS will be holding an Annual Youth Art Competition Ceremony and Exhibition on Saturday March 16, 2024, 1:00 PM at San Diego Chinese Historical Museum. Address is 404 Third Ave. San Diego, CA 92101.

參賽規則如下/Entry rules are as follows:

1. 數位投稿 Digital Submissions: <https://forms.gle/Ha4rP9GwbqiBX9zR9>
2. 參賽者請於2024年02月04日截止日期前將參賽之作品交給Daisy Kuan理事, 詳細交畫內容請 email dcartcultural@gmail.com
Participants must submit their competition artworks before the deadline Feb. 06, 2024, email dcartcultural@gmail.com for delivery details.
3. 參賽者年齡限制 5歲至17歲(2023年12月31日前)
The age limit for participants is 5 to 17 years old (before December 31, 2023).
4. 參賽報名費 \$10.00 USD, 支票抬頭請寫SDCACS.
Application fee is \$10.00 USD, please make a check payable to SDCACS.
5. 參賽者作品尺寸是 11" x 14" 或 11" x 17", 作品一律用 16" x 20" 的黑色紙貼在作品背面或 16" x 20" 的黑邊框, 油畫作品大小不限但不能有外框。
The artwork dimension is 11" x 14" or 11" x 17", all the works shall be pasted on 16" x 20" black paper or 16" x 20" black matting board. The oil painting works are not limited in size but cannot have any outer frame.
6. 參賽者作品每人僅限一張, 不得例外。作品須原創, 不得抄襲或經他人修改。
Participants are limited to one work per person, without exception. The artwork must be original, not plagiarized or modified by others.
7. 使用色彩顏料不局限, 作品必須等乾了之後才能交給比賽單位(未乾作品不收件, 以免作品被破壞) The use of color pigments is not limited, and the artwork must be dried before submitting to the competition.



請將以下資料貼在作品後面/ Please paste the following information at the back of the artwork

姓 Last Name _____ 名 First Name _____

中文名 Chinese Name _____ (If any)

年齡 Age (Before 12/31/2023) _____ 生日 Birthday _____

畫題 Title _____

作品尺寸 Dimension _____ 使用材料 Medium _____

學校或老師名稱/ Name of school or teacher _____

是否個人參賽 Whether to participate in an individual (Not through school or class)? _____ Yes _____ No

電子郵箱 Email _____ 電話 Phone _____